
Iz društva
upokojencev
v Horjulu!

Na kratko hočem opisati življenje in delo naše-
ga društva upokojencev. Društvo se vedno veča.
Sprejemamo nove člane. Včlanjenih je 172
članov.

V mesecu marcu letos smo prav lepo praznovali
dan žena. Povabili smo mlajše žene. Starejše in
bolne matere pa smo obiskali in obdarili. Imamo
lepo opremljeno sobo v kateri se radi shajarrio in
imamo seje. Naš novi predsednik Gregor Miklav-
čič se redno udeležuje občinskih sej DU Vič.
Gradivo le teh sej prenaša na naše seje. Tako smo
s svojim matičnim društvom vedno na tekočem.
Naš devetčlanski upravni in tričlanski nadzorni
odbor je zelo delaven. Vsako leto organiziramo
dva do tri izlete, razna družabna srečanja, veliko
pozornost dajemo proslavi tedna upokojencev,
pripravimo razne obdaritve in obiske starejših
članov.

Letos smo v mesecu maju organizirali en izlet v
Buzet, tunel Učko, Reko, Opatijo, Trsat ter nazaj
preko Ilirske Bistrice, kjer smo imeli kosilo, dalje
preko Pivke, Postojne nazaj domov. Naši člani
zelo radi hodijo na izlete. Udeležujemo pa se tudi
raznih proslav v kraju. Letos je bilo veliko slavje
za praznik KS Horjul in sicer na Vrzdencu, kjer je
bil ob tej priliki odprt nov gasilski dom z veliko
parado. Tudi upokojenci smo se v velikem številu
udeležili tega praznika KS s praporom. Dne 23.
junija pa smo se tudi upokojenci udeležili proslave
in otvoritve gasilskega doma v Podolnici. Udeleži-
li smo se tudi velike manifestacije obrambnega
dne, ki je bil v Lesu nad Horjulom. V tetn kraju so
bila podeljena priznanja 17 borcem Dolomitskega
odreda. Upokojenci v Horjulu smo se udeležili
tudi akcije čiščenja okolja in tako dalje.

Na zadnji seji pa smo se sporazumeli, da bomo
22. julija za praznik vstaje slovenskega naroda
organizirali družabno srečanje na partizanskem
Ključu. Tja smo povabili tudi sosednji druStvi
Dobrova in Polhov Gradec ter naše matično dm-
štvo Ljubljana Vič-Rudnik.

Letos imamo v planu še en izlet in sicer v tednu
upokojencev. Udeležili se bomo v večjem številu
proslave tedna upokojencev, ki bo letos na Rud-
niku. Za 29. november Dan republike bomo orga-
nizirali še eno družabno srečanje v gasilskem do-
mu v Horjulu, kjer nam gasilci odstopijo dvorano
za približno 100 članov. Za Novo leto kot vedno
se bomo zopet spomnili naših starejših in bolnih
članov, jih obiskali in obdarili.

Od DU Vič-Rudnik dobimo vsako leto nekaj
denarja za rekreacijo naših članov. Za ves ta
denar smo jim zelo hvaleini. Še kako prav nam
pride, saj nimamo drugega vira dohodka kot je
članarina. Leto pa je dolgo in našim upokojencem
bi radi čim več nudili. Pri.vsaki organizaciji nekaj
prispevajo sami člani, a nekaj vedno pla{a dru-
štvo.

Kakšne ekipe športa nam ne uspe organizirati.
Uspelo pa nam je spraviti skupaj kolesarje. Kole-
sarjenje je zelo popularen šport, ker ne porabi
bencina. Glavni kraji, ki jih obiščemo s kolesi so:
Vrhnika, Bistra, Ligojna, Brezje, Vrzdenec. Sča-
soma bomo odšli tudi še kam dlje.

Naši upokojenci žive v devetih vaseh naše KS.
To so večina ktnečki predeli, ki upokojence zapo-
slujejo kar doma, tako da mladi tahko gredo v
službe v tovarne. Posebno ženske smo zelo delav-
ne, saj nadomestujemo vse gospodinjske stroje in
pazimo vnučke. Lahko trdim, da še nismo za staro
šaro, ali kot se nekateri izražajo odpisani. Še
vedno smo aktivni na političnem in gospodarskem
področju.

Hvaležni smo naši družbi, da dobimo pokojni-
no. Dokler bodo tako skrbeli za nas, nam ne bo
manjkalo kruha.

FRANCKA VRHOVEC


